



PWA-PVT/0103994/2025

Sender: Public Works Authority

Recipient: Doha Regional Plastic Solutions

PWA. VPC.M91.1438 M94

Mr. Sabyasachi Pattanayak
QA/QC Head
Doha Regional Plastic Solutions
P.O. Box: 40613- Doha, Qatar
Fax Number: +974 44366277

السيد/ سابياساتشي باتانايك
 رئيس ضمان الجودة
 الدوحة ريجينوال للحلول البلاستيكية
 صندوق بريد: 40613 الدوحة - قطر
 فاكس: +974 44366277

تحية طيبة وبعد،،،

Dear Sir,

Subject: Approval of HDPE fittings manufactured by Union Pipe Industries in their factory located in KSA to be used in ASHGHAL Drainage Projects

الموضوع: اعتماد منتج (HDPE fittings) المصنَّع من قبل شركة (Union Pipe Industries KSA) بمصنعهم القائم في السعودية للاستخدام في مشاريع الصرف الصحي التابعة لهيئة الأشغال العامة

PWA Ref: PVT/PWA-0071683/2025
Manufacturer: Union Pipe Industries KSA
Local Agent: Doha Regional Plastic Solutions (DRPS)
Product: HDPE fittings
Section: Drainage

مرجع PWA:
الشركة المصنعة:
الوكيل المحلي:
منتج:
قسم:

The Companies Prequalification General Committee (CPGC) refers to the application submitted with above mentioned PWA Reference, and your request to include the Manufacturer as an Ashghal approved manufacturer for submitted Materials. Following our general evaluation process, the Committee has decided to approve the concerned Prequalification Submittal to be used for ASHGHAL's future projects.

تشير اللجنة العامة للتأهيل المسبق للشركات إلى الطلب المُقدَّم بموجب المرجع المذكور أعلاه، وذلك لإدراج الشركة المُصنَّعة ضمن قائمة مُصنَّعي وموردي المواد المعتمدين لدى الهيئة، والحاقاً بإجراءات التقييم المتبعة فقد قررت اللجنة الموافقة على طلب التأهيل سالف الذكر لاستخدام المواد ذات الصلة بمشاريع الهيئة المستقبلية.

The committee's approval is valid for a period of three (3) years from the date of this letter, and it will be subject to the Authority's review at any time throughout this period. Kindly note that it is the Vendor's responsibility to apply for the renewal three (3) months prior to the expiry date, otherwise the manufacturer will be removed from the Approved List.

مع الأخذ بالاعتبار، أن الموافقة المُقدمة من قبل اللجنة صالحة لمدة ثلاث (3) سنوات فقط من تاريخه وتخضع للمراجعة من قبل الهيئة في أي وقت خلال هذه الفترة، علماً أن مسؤولية تجديد صلاحية الموافقة تقع على عاتق المورد عن طريق تقديم طلب رسمي قبل انتهاء المدة المحددة سلفاً بثلاثة (3) أشهر، وإلا سوف يتم حذف الشركة من قائمة الموردين المعتمدين.



PWA-PVT/0103994/2025

Sender:Public Works Authority

Recipient:Doha Regional Plastic Solutions

The quality and performance of the above-mentioned company, limited to the specified, will be continuously monitored by the Authority to ensure adherence to the required standards at all times. If, at any time, the Authority determines that the quality and performance are not meeting the expected standards, the committee reserves the right to revoke approval.

After gaining approval, it is the responsibility of the above-mentioned Local Agent to get the material approved from project Supervision Consultants through a project material submittal that ensures full compliance with the PWA requirements and the latest version of Qatar Construction Specifications (QCS) as well as the relevant project specific requirements of that project.

This approval shall not be interpreted as a guarantee for providing materials or services for any ASHGHAL projects and the Authority shall not be held responsible nor accept any liability for Manufacturer / Supplier / Subcontractor losses, expenses, damage to reputation or any other damages whatsoever arising out of or in relation to taking part in the authority prequalification procedure.

Yours Sincerely,

غانم راشد المنصوري
نائب رئيس اللجنة العامة للتأهيل المسبق للشركات

Ghanem Rashid Al-Mansoori
Vice Chairman of Companies Prequalification General Committee

يرجى العلم، بأنه سوف يتم مراقبة جودة المواد الموردة وأداء الشركة المصنعة بشكل دوري من قبل الفرق المختصة بالهيئة لضمان الامتثال للمعايير القياسية المتبعة، وللهيئة الحق في إلغاء الموافقة في حال التقاعس في أداء الشركة المصنعة أو التقصير في استيفاء المعايير المعتمدة والمعمول بها.

بناءً عليه، وبعد الحصول على موافقة اللجنة، فإن مسؤولية اعتماد المواد من قبل الاستشاري المكلف بالإشراف على المشروع تقع على عاتق الوكيل المحلي المذكور أعلاه من خلال تقديم جدول مراجعة المواد للتأكد من استيفاء كافة متطلبات هيئة الأشغال العامة والامتثال إلى أحدث إصدار من "مواصفات قطر للإنشاء" (QCS)، بالإضافة للمتطلبات الخاصة للمشروع.

وتجدر الإشارة، أن الموافقة المقدمة من قبل اللجنة لا تعتبر موافقة عامة لتقديم أي مواد إلى أي مشروع من مشاريع الهيئة، ولا تتحمل الهيئة المسؤولية عن أي خسائر، أو مطالبات مالية، أو أضرار سواء كانت أضراراً قد لحقت بسمعة الشركة أو أي أضرار أخرى متعلقة بالمشاركة في إجراءات التأهيل المسبق المتبعة بالهيئة، وتقع المسؤولية الكاملة على عاتق الشركة المصنعة أو المورد أو المقاول من الباطن.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام